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1 De burgemeester zegt toe de commissie twee maal per jaar te 
informeren over de belangrijkste veiligheidscijfers. 18-6-2020 ABM ME Bannink Caarls elk half jaar in januari 

en september

Het betreft de belangrijkste veelvoorkomende delicten 
zoals woninginbraken, autoinbraken, geweldsmisdrijven 
en cyber crime, alsmede overlast en verwarde personen. 
Uiteraard zullen belangrijke ontwikkelingen of 
afwijkingen tussentijds met de commissie worden 
gedeeld, mocht daar aanleiding toe zijn.

2
Wethouder Verbeek zegt toe de raad (commissie) periodiek te 
rapporteren over de effecten van de maatregelen die zijn getroffen ter 
verbetering van de cultuur.

26-9-2019 raad/ABM RB Vergnes doorlopend

het raadspresidium heeft in zijn vergadering van 24-2-20 
de informatiebehoefte nader geconcretiseerd. De 
commissie heeft op 28-1-2021 besloten de toezegging 
op de lijst te laten staan.

3
Wethouder Rebel zegt toe dat rapporten over uitgevoerde 213a 
onderzoeken naar de raad gaan zodra die gereed zijn (en niet blijven 
liggen tot de jaarrekening).

24-6-2021 ABM RB De Bruijn Vos doorlopend
Wordt ingevoerd met ingang van de begroting 2022.   
Als eerste uitkomst is de rapportage BMC 
organisatiescan ter hand van de raad gesteld.

4
De burgemeester zegt toe dat in 2022 specifieker bezien zal worden of er 
een trend is qua verkeersongevallen in relatie tot de ongevallocaties, de 
aard der ongevallen en/of het type betrokken verkeersdeelnemers. 

9-9-2021 ABM ME Versluis Molenaar jul-05 Er is nog geen voortgang te melden

5
Wethouder Rebel zegt toe de raad schriftelijk te informeren zodra 
uitkomst en begrotingseffecten van de herijking van het gemeentefonds 
bekend zijn.

14-10-2021 ABM RB de Bruijn Vos
Is gerapporteerd bij de voorjaarsnota.  Voorstel: afvoeren 
van de lijst. Op 8 september heeft de commissie 
besloten de toezegging te handhaven.

6 Wethouder Rebel zegt toe dat de evaluatie van de GR belastingen 
Huizen, Blaricum en Laren zal worden gedeeld met de raad. 8-9-2022 ABM RB de Bruijn

7

Wethouder Verbeek zal de commissie informeren over de ontwikkelingen 
rondom de locatie van het speelbos, inclusief de wijze waarop met het 
GNR en omwonenden wordt overlegd. Wethouder Verbeek informeert de 
commissie via een mededeling over de procedure die gevolgd moet 
worden bij de omgevingsvergunningsaanvraag voor het speelbos.

20-6-2018 FYD BO Klompmaker doorlopend

Inmiddels is de ruimtelijke procedure gestart. De 
definitieve vergunning is verleend. Inmiddels is duidelijk 
geworden dat GNR de werkzaamheden niet start zonder 
onherroepelijke vergunning. Tevens is beroep 
aangekondigd. Moment van aanvang werkzaamheden 
dus nog niet in zicht. 

8 In het kader van de (verdere) ontwikkeling van de Kustvisie wordt ook de 
ontwikkeling van de hotelcapaciteit in de gaten gehouden.

20-6-2018 / 
1/11-2018 raa/FYD BO Klompmaker Van Bekkum doorlopend

De commissie heeft op 26 februari 2020 besloten de 
toezegging in stand te houden, maar anders te 
formuleren, zoals thans omschreven.Daarmee is het 
eigenlijk geen toezegging van het college meer, maar 
een vraag/opdracht van de commissie aan het college. 
Voorstel: afvoeren van de lijst.

actueel overzicht van toezeggingen per oktober 2022
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9
De raad wordt geïnformeerd over de voortgang van het herstel van de 
laanstructuur langs de Nieuwe Bussummerweg totdat het herstel is 
gerealiseerd

6-3-2019 FYD KW Versluis Snoeren doorlopend

In overleg met de bewoners (klankbordgroep) is 
onderzocht wat voor een weginrichting nodig (en 
mogelijk) is binnen de beschikbare ruimte om de 
laanstructuur te herstellen en behouden voor de lange 
termijn. De uitkomst is dat voor het herstel en behoud 
van de laanstructuur een smallere weginrichting nodig is. 
Dit plaatst het project binnen de landelijke discussie over 
het verlagen van de maximumsnelheid op wegen binnen 
de bebouwde kom naar 30 km/u (GOW 30). Het is 
echter onverstandig om voor één weg afzonderlijk een 
dergelijke afweging te maken; dit vraagt om een 
integrale afweging voor alle wegen in Huizen. Het 
nieuwe college beraadt zich op de verdere aanpak.

10
In het eerste kwartaal van 2019 zal een visie-ontwerp betreffende 
herinrichting Bad Vilbelpark aan de raad worden overgelegd, dat mede in 
overleg met omwonenden tot stand is gekomen.

1-11-2018 raad/FYD KW Versluis Hoogenkamp doorlopend

Op 30 oktober 2021 is het Bad Vilbelpark geopend. De 
commissie heeft op 1-12-2021 en 16-5-2022 besloten de 
toezegging op de lijst te laten staan. Het park is in 
gebruik en in beheer genomen. In het beheer en 
onderhoud worden restpunten uit het project 
meegenomen, en de (MOR) meldingen over situaties in 
het park worden behandeld. Ook geeft de gemeente 
uitleg bij gemaakte keuzes omdat blijkt dat mensen ook 
aan de nieuwe situatie moeten wennen. 

11
Wethouder Rebel informeert de commissie jaarlijks over de status 
(voortgang, fasering e.d.) van de locaties op de lijst met mogelijke 
woningbouwlocaties.

11-9-2019 FYD RB Klompmaker Teurlings doorlopend

Een eerste terugkoppeling heeft in de commissie FYD 
van 25 november 2020 plaatsgevonden. Inmiddels heeft 
een tweede terugkoppeling plaatsgevonden in de 
commissievergadering van 1 december 2021.

12
De commissie Fysiek Domein wordt via een mededeling geïnformeerd 
over de aanpak van de locatie rond de zeilschool. Daarnaast worden de 
kosten voor het aanbrengen van sanitair in de haven in kaart gebracht.

26-2-2020 FYD BO/KW Klompmaker/ 
Versluis

Van 
Wengerden/va
n Veldhuizen

2023

Over de aanpak van de locatie rond de zeilschool 
volgend uit deze toezegging in 2020 bent u destijds 
geïnformeerd.  Dit onderdeel van de toezegging kan dus 
als afgerond worden beschouwd. Tijdens het 
vaarseizoen 2021 is tijdelijk sanitair geplaatst tegenover 
het havenkantoor. In het najaar is het gebruik van deze 
voorziening geevalueerd. De commissie is per 
mededeling over de uitkomst geinformeerd. Tijdens het 
vaarseizoen 2022 is er wederom tijdelijk sanitair 
geplaatst.  op basis waarvan een programma van eisen 
kan worden opgesteld voor een permanente uitbreiding 
van het sanitair. De volgende stap is het opstellen van 
een programma van eisen voor een vaste invulling van 
het sanitair. Aan de hand hiervan kunnen mogelijke 
opties en bijhorende kosten in beeld worden gebracht. 
Het streven is om het programma van eisen in 2023 op 
te stellen, maar dat is vooralsnog onder voorbehoud 
vanwege een tekort aan uitvoeringscapaciteit.
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13
Nagegaan zal worden of bij de vernieuwing van het riool in de wijk 1276 
ook gelijk de gehele wijk aangepakt zal worden om daaraan een nieuwe 
frisse uitstraling te geven.

25-6-2020 raad/FYD KW Versluis Taouali 4e kw 2022

In oktober 2021 is een start gemaakt met de verkenning 
voor de planvorming voor de integrale herinrichting van 
de wijk Stad en Lande. Om richting de inwoners alvast 
een start te maken, is eind 2021 een brief uitgegaan met 
informatie over de start van het project en een (digitale) 
enquete. De uitkomsten van de enquete worden 
meegenomen in het plan van aanpak. De participatie 
wordt in overleg met buurtpanel 1276 vormgegeven. 
Uiterlijk in het 4e kwartaal 2022 worden opties voor de 
ambities en mogelijke dekking aan de raad voorgelegd. 
Zie toezegging 29

14

Wethouder Boom zegt toe een mededeling van de portefeuillehouder te 
doen n.a.v. een brief van de provincie Noord-Holland waarin staat dat is 
geconstateerd dat Huizen een verouderd beleidsplanGroen en een 
gedateerde nota grondbeleid heeft.

17-9-2020 raad/FYD BO Klompmaker/ 
Versluis De Vries 2022

Er wordt  gewerkt aan een nieuw bomenbeleidsplan dat 
zich richt op klimaatadaptatie, biodiversiteit en 
duurzaamheid. De verwachting is dat dit beleidsplan in 
voorjaar 2023 ter vaststelling wordt aangeboden. Daarna 
is het de bedoeling om stappen te maken in het 
structureel beheer en onderhoud van het openbaar 
groen. De vernieuwing van het groenbeleid zal worden 
afgestemd op de omgevingsvisie en het omgevingsplan, 
welke parallel hieraan worden opgesteld. In januari 2022 
heeft in dit kader een groenconferentie voor raadsleden 
plaatsgevonden. Medio oktober komt een schriftelijke  
mededeling over de totstandkoming van dit beleid.  
Participatie en de inbreng van de gemeenteraad in dit 
beleidsvormingsproces maken hiervan onderdeel uit.

15

Wethouder Boom zegt toe dat geprobeerd zal worden binnen afzienbare 
tijd, al dan niet informeel, een plan aan de raad voor te leggen over wat 
de gemeente met een deel, delen of misschien wel de gehele Oude 
Haven zou kunnen doen, waarbij onder meer gedacht kan worden aan 
stedenbouwkundige ontwikkelingen.

5-11-2020 raad/FYD BO Klompmaker
In punt 3.7.5 van het coalitieakkoord is deze toezegging 
vertaald. De ambitie spitst zich toe op de oostzijde van 
het havenkanaal. Voorstel: afvoeren van de lijst.

16

Het college onderzoekt de mogelijkheid om een deskundig bureau in te 
schakelen om de haalbaarheid van een pilot ‘Alle richtingen tegelijk 
groen voor fietsers’ verdiepend te onderzoeken, waarbij de ervaring in 
andere gemeenten (Enschede, Groningen) nader wordt beschouwd en 
tevens de noodzakelijke civieltechnische ingrepen en financiële gevolgen 
daarvan in beeld worden gebracht. Vooralsnog is hier echter geen 
budget voor beschikbaar.

27-1-2021 FYD FK Versluis Molenaar

In het kader van het project regionaal fietsnetwerk wordt 
voor het kruispunt Nieuwe Bussummerweg / 
Crailoseweg is een schetsontwerp gemaakt voor een 
inrichting alle richtingen tegelijk groen voor fietsers. Op 
deze kruising komen twee regionale fietsroutes samen: 
Huizen - Naarden/Bussum en Huizen - Crailo. 

17

Wethouder Verbeek zegt toe de raad op de hoogte zullen houden van 
het proces om een alternatieve locatie te vinden voor de uit het Bad 
Vilbelpark afkomstige graffitimuur, welke locatie tevens kan rekenen op 
draagvlak bij de omwonenden voor de plaatsing van de graffitimuur

8-7-2021 raad/FYD KW Versluis Snoeren

Het college heeft op 25 januari 2022 besloten om een 
Integraal gebiedsplan Huizer- en Gooierhoofd op te 
stellen binnen de Kustvisie. In dit plan moet worden 
opgenomen of en zo ja hoe de graffitimuur in dit gebied 
kan worden geïncorpereerd.
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18

Wethouder Boom zegt toe dat het college, in afstemming met de griffie, 
graag een nadere toelichting geeft over de kwaliteit en werkwijze van 
vergunningverlening en toezicht en hierover het gesprek met de 
commissie voert.

26-1-2022 FYD BO Klompmaker

Het college ziet het zo voor zich dat er verschillende 
ambtenaren van de afdeling ‘gewoon’ komen vertellen 
over hoe hun werk eruit ziet en waar ze tegen aan lopen. 
Denk aan vergunningverleners en toezichthouders. 
Wethouder en afdelingshoofd zijn er dan ook bij. Met 
deze aanvliegroute krijgen de uitvoerende mensen een 
gezicht en wordt duidelijk gemaakt dat de mensen doen 
wat het bestuur en politiek van hen vragen, in het 
dagelijkse werk heel veel oplossen en dienstverlenend 
zijn waar het kan en handhavend als het moet. 
Daarbij gaat het college er van uit dat het belang van de 
precaire balans tussen ambtelijk, bestuur en politiek, 
breed wordt onderkend en dat die balans alleen 
gehandhaafd kan worden als we bepaalde spelregels 
met elkaar in acht houden. En één ervan is dat het in 
gesprek tussen college en raad gaat over bestuurlijke 
verantwoordelijkheden en niet over ambtenaren of 
afdelingen.

19

T.a.v. de vaststellingsovereenkomst beëindiging erfpachtrecht 
Aanloophaven xegt Wethouder Boom zegt dat de mogelijkheid om 
circulaire materialen toe te passen zal worden meegenomen in de 
afweging die de raad zal maken als het gaat om de investeringen die van 
de raad gevraagd gaan worden om deze locatie te ontwikkelen. 

16-5-2022 FYD BO Klompmaker

20

Wethouder Boom zegt toe dat op zo kort mogelijke termijn een besloten 
bijeenkomst zal worden belegd waarin met elkaar van gedachten kan 
worden gewissel over de ideeën voor invulling van de locatie voormalige 
zeilschool bij de ophaalbrug aan de aanloophaven.

2-6-2022 raad/FYD BO Klompmaker

Er was een overlegmoment gepland, maar dat is 
gecanceld. Inmiddels ligt er een coalitieakkoord, waarin 
is opgenomen de mogelijkheid van invulling van 
gemeentewege te onderzoeken, waarbij een sociaal-
maatschappelijke bestemming als voorkeur heeft te 
gelden (3.7.8).  Wordt vervolgd.

21
Wethouder Verbeek zegt toe dat er in het 4e kwartaal van 2022 de 
keuzes worden gemaakt over de ambities en mogelijke dekking van het 
plan Stad en Lande.

22-6-2022 FYD BO Versluis Taouali 4e kw 2022 Zie toezegging 14. Planning is om de voorstellen in  
december aan de gemeenteraad voor te leggen. 

22 Wethouder Verbeek zegt toe dat er in het najaar een groenconferentie 
komt. 22-6-2022 FYD KW Versluis De Vries nog nader te bepalen

23
Wethouder Boom zegt toe om zo snel mogelijk het initiatief tot het 
bouwen van woningen op de huidige locatie van de Vituskerk te 
onderzoeken en dit thema verder uit te diepen.

22-6-2022 FYD BO Klompmaker Is reeds besproken. Voorstel: afvoeren van de lijst.
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24
Wethouder Boom zegt toe na te gaan of er een bouwvergunning is 
afgegeven voor de steiger aan de Zomerkade en de commissieleden 
hierover te informeren. 

7-9-2022 FYD BO Versluis

25
Wethouder Van Werven zegt toe om uiterlijk eind 2022 met een 
mededeling te komen over de voor- en nadelen van een notitie over 
erfgoedvisie en beleid.

7-9-2022 FYD KW Klompmaker

26 Wethouder Boom zegt toe vragen naar de huidige stand van zaken 
m.b.t. contract met Gazprom schriftelijk te beantwoorden 7-9-2022 FYD BO Klompmaker

27 Het college informeert de commissie en raad op gezette tijden over de 
ontwikkelingen rondom het zorg- en veiligheidshuis Gooi en Vechtstreek. 20-6-2018 SOD FK Filius Satyane doorlopend

In het Zorg en Veiligheidshuis Gooi en Vechtstreek (ZVH 
GV) werken ketenpartners uit de straf-, zorg- en de 
bestuurlijke keten samen aan zorg en veiligheid van 
inwoners. De focus ligt daarbij op complexe domein 
overstijgende problematiek en personen met een hoog 
veiligheidsrisico. Het doel is het voorkomen en 
verminderen van recidive, overlast, criminaliteit en 
maatschappelijke uitval. De stuurgroep heeft begin dit 
jaar de opdracht gegeven aan de nieuwe 
kwartiermaker/manager van het ZVH om een drietal 
taken uit werken: 1. De opdracht van ZVH, 2. De visie en 
3. Covernance. In juli van dit jaar heeft de Stuurgroep 
een voorstel, waarin verschillende varianten voor 
governance zijn uitgewerkt besproken. De stuurgroep 
heeft besloten om twee varianten te verkennen/uit te 
werken. Variant 1. Het ZVH houden zoals het is en 
alleen de werkwijze en de processen beter op elkaar 
afstemmen. Variant 2. de samenwerking met Flevoland 
verkennen en te beginnen met de samenwerking op 
regionale thema's. De manager werkt beide varianten uit 
waarna de Stuurgroep een keuze zal maken. Via de 
mededelingen van de wethouder wordt u geïnformeerd 
over de stand van zaken rondom het ZVH. Wij stellen 
voor om deze toezegging van de lijst af te voeren.

28 Wethouder Verbeek zegt toe over een half jaar opnieuw met de 
omwonenden de situatie rond De Boerderij te evalueren. 1-11-2018 SOD KW Filius Breugelmans 2e kw 2023

In het collegeprogramma 2022 -2026 staat dat "de 
subsidie-afspraken met betrekking tot De Boerderij 
worden geëvalueerd, en onderzocht wordt of er 
verruiming van het gebruik mogelijk is." Hiertoe zullen 
verkennende gesprekken worden geïnitieerd.
In aanmerking wordt genomen dat tot verruiming van de 
activiteiten pas kan worden overgegaan nadat hierover 
via de weg van bepaling 6.1 van de mediation-
overeenkomst een akkoord is bereikt tussen de directie 
van Spant! en een vertegenwoordiging van direct 
omwonenden.  
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29

Wethouder Verbeek zegt toe het proces van de fusie van de HLB 
bibliotheek en bibliotheek Gooi en Meer zeer nauwgezet te zullen blijven 
volgen. De commissie wordt via tussentijdse mededelingen op de hoogte 
gehouden van de voortgang van deze fusie.

25-1-2022 SOD KW Filius Breugelmans 3e/4e kw 2022

Op 14 september heeft een informatiebijeenkomst 
plaatsgevonden voor alle raadsleden, georganiseerd 
door de bibliotheek, onder andere over de aanstaande 
fusie. De bibliotheek heeft toestemming aan het college 
gevraagd voor hetgeen in artikel 4:71 van de AWB staat 
(o.a. toestemming om de statuten te mogen wijzigen) en 
het college gevraagd in te stemmen met de 
samenwerkingsovereenkomst. De verwachting is dat het 
college in het najaar hierover besluit. De bibliotheek wil 
op 1 januari 2023 gefuseerd zijn. 

30 Wethouder Hoelscher zegt toe uit te zoeken hoe het zit met betrekking 
tot de wachtlijsten in de jeugdzorg en komt hier via mededeling op terug. 15-2-2022 SOD FK Filius Satyane

De wachtlijsten in de jeugdzorg zijn helaas (nog) niet 
verdwenen. Ook in onze regio zijn er wachtlijsten voor 
bepaalde jeugdhulpvormen, zoals verblijf en 
specialistische jeugdhulp c.q. jeugd GGZ. Hoe lang die 
wachtlijsten daadwerkelijk zijn voor bestaande jeugdigen 
die op zorg wachten, is op dit moment lastig te 
beantwoorden. We hebben als regio en naar aanleiding 
van het Inspectierapport een aantal maatregelen 
getroffen om de wachtlijsten tot een minimum te 
beperken: 1. Onze gecontracteerde aanbieders zijn 
contractueel verplicht om inzicht te geven in de 
wachttijden. Via de website geven zij inzicht in de 
wachttijden. Dit doen zij overigens alleen als de wachttijd 
meer dan drie maanden bedraagt. 2. De opdracht aan 
alle Gecertificeerde instellingen (Gi’s) is om maandelijks 
aan de Regio te rapporteren wat de stand van zaken is 
rondom de wachttijden. Het gaat daarbij om enerzijds de 
wachttijd bij de GI zelf en anderzijds de door hen te 
organiseren passende hulp voor een jeugdige met een 
maatregel. Het beeld van de afgelopen maand is dat 
jeugdigen in onze regio niet langer wachten dan 3 
maanden op passende hulp en dat zij direct een 
(tijdelijke) jeugdbeschermer krijgen. Voor de overige 
vormen van jeugdhulp zijn er voor zover bekend geen 
wachtlijsten in onze regio. Wij informeren u via de 
mededelingen van de wethouder, indien nieuwe 
ontwikkelingen zich voordoen op dit gebied. Voorstel is 
deze toezegging af te voeren van de lijst.

31

Wethouder Verbeek vraagt postcodes van gebieden door te geven waar 
de krant niet of nauwelijks wordt bezorgd en zegt toe de afdeling 
Communicatie van de gemeente Huizen te vragen hierover contact 
opnemen met het Nieuwsblad voor Huizen.  

17-5-2022 SOD RB Bannink Verwoerd

Geen reactie ontvangen. Geen contact met Nieuwsblad 
voor Huizen opgenomen. Voorstel: afvoeren van de lijst. 
De commissie heeft op 6 september besloten de 
toezegging te laten staan todat duidelijk is wat er met de 
toezegging is gedaan.
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32

Wethouder Verbeek zegt toe dat in het najaar een netwerkbijeenkomst 
voor alle cultuurpartijen zal worden georganiseerd voor het hernieuwen 
van contacten en daar met hen in overleg te gaan over de 
bestedingsrichting van de resterende coronagelden na afloop van de 
regeling eind dit jaar.

2-6-2022 raad/SOD KW Filius Breugelmans 3e/4e kw 2022

Uit eerdere bijeenkomsten van het cultuurplatform is 
gebleken dat zij zich graag zien als een netwerk dat 
regelmatig bij elkaar komt, gefaciliteerd door de 
gemeente. In het najaar wordt er wederom een 
bijeenkomst van het cultuurplatform georganiseerd, 
waarbij alle cultuurpartijen zullen worden uitgenodigd. Op 
die manier kunnen de contacten onderling hernieuwd 
worden. Het is echter te vroeg om dan al met hen in 
gesprek te gaan over de bestedingsrichting van de 
resterende coronagelden, omdat men ook nog in het 
voorjaar van 2023 een aanvraag ter compensatie van 
geleden coronaschade kan aanvragen. Pas halverwege 
2023 is er een goed beeld te krijgen van het 
restantbedrag coronamiddelen.
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